
Uit de raad....
Hoewel de planning was, dat deze raadsver-
gadering met een goed uur zou zijn gepiept, 
was de praktijk weerbarstiger. De vergade-
ring begon met het vragenuurtje, waarin alle 
partijen vragen aan het college hadden over 
de stikstof aanpak in onze gemeente.
Natuurlijk een heel actueel onderwerp, mede 
in het zicht van de verkiezingen voor de pro-
vinciale Staten en in het verlengde daarvan 
de Eerste Kamer.
De conclusie naar aanleiding van de vele 
vragen was, dat de gemeente weinig vrije 
speelruimte heeft en dat de landelijke over-
heid en de provincie het voortouw nemen.
Het college heeft wel de toezegging gedaan, 
dat de raad bij alle actuele ontwikkelingen 
actief en eerder zal worden betrokken.
De besluitvorming over het beleidsplan 
schulddienstverlening, een belangrijk plan 
voor onze inwoners, die in de schulden zit-
ten of dreigen te geraken, was op een stem 
na unaniem. Met dit plan wil de raad alle 
werkzaamheden van preventie om schulden 
te voorkomen tot het daadwerkelijk oplossen 
van gemaakte schulden in de eigen organi-
satie op laten pakken. Externe partijen zijn 
dan niet meer nodig. Dat maakt het niet al-
leen goedkoper maar is ook dichter bij onze 
eigen inwoners.
Met de administratieve begrotingswijziging 
met betrekking tot het treffen van verkeers-
maatregelen in de Dauw om de school-
kinderen veilig naar de voormalige OBC 
locatie aan de Mozartstraat te kunnen leiden 
konden niet alle partijen instemmen. Zij 
zien de waarde niet of onvoldoende en dan 
met name waar het betreft de inrichting tot 
fietsstraat.
Aan het eind van de vergadering is lang ge-
discussieerd over een viertal moties en met 
name over de motie over het “verdienmodel 
van vluchtelingen” waarover “de Gelderlan-
der” onlangs berichtte.
De motie, waarin het college is opgeroepen 
om vluchtelingen op te nemen met het oog 
op hun welzijn, is uiteindelijk aangenomen 
maar wij als Gemeentebelangen vinden, 
dat in de raad niet met moties op artikelen 
uit nieuwsmedia moet worden gereageerd. 
Dat is niet zinvol voor zowel de raadsleden 
als onze inwoners en kost ongelofelijk veel 
kostbare tijd, die de raad veel beter aan de 
daadwerkelijke problemen in onze gemeente 
kan besteden.

Henk Vreman, raadslid Gemeentebelangen 
Overbetuwe (GBO)

VERSCHIJNEN NIEUWSBRIEF RAAD
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Het had een korte, tussengeschoven, vergadering 
moeten worden, waarin als hoogtepunt voor ons – 
Burgerbelangen OverBetuwe – de beëdiging van 
burgerraadslid Agous Peilouw was. Op de publieke 
tribune was zijn Molukse gemeenschap talrijk aan-
wezig om dit heugelijke feit mee te maken. Hun ge-
duld werd  erg op de proef gesteld, omdat er tijdens 
het vragenuur, dat voor de beëdiging plaatsvond, 
bijna een half uur over stikstofrechten gesproken 
werd en het behoud daarvan voor eigen gemeen-
te. Ik had een daadkrachtig antwoord en houding 
van de wethouder verwacht, maar de –overigens 
volkomen correcte- weergave van de mogelijkheden 
van de gemeente maakte het debat saai, droog en 
formeel. De aanwezige (meest Molukse toehoor-
ders) moesten dus lang wachten en ik had stellig de 
indruk, dat het politiek gebodene hun interesse in 
de Overbetuwse politiek niet vergroot had. Vervol-
gens kwam de schuldhulpverlening aan de orde, 
welk voorstel het glansrijk haalde. Daarna kwamen 
er nog 4 moties buiten de agenda aan de orde. De 
motie nalevingsroute Schiphol over Overbetuwe 
werd ook aangenomen. De motie van BOB over 
maatschappelijk vastgoed werd aangehouden om 
de formulering nog wat aan te scherpen. 

In de motie “Vluchteling verdient beter” werd eigen-
lijk uiteengezet, wat Overbetuwe, c.q. de burge-
meester gedaan heeft en men was het er alom mee 
eens, dat zij volkomen correct gehandeld had. Om 
die reden had ik de motie ook van harte meeonder-
tekend, ook al ben ik het oneens met een aantal 

beweringen over het krantenartikel die in de motie 
staan en door de eerste indiener in de raad her-
haald werden. 

Consequent heeft BOB wel voor deze motie ge-
stemd, want we waren het zeer eens met de 
opdracht aan het college en de uitspraken dat de 
opvang van vluchtelingen bedoeld is ten behoeve 
van het welzijn van de vluchtelingen en niet als 
verdienmodel voor de gemeente. Onze mening hier-
over is nooit anders geweest en we staan dus voor 
onze handtekening.

Ard op de Weegh, fractievoorzitter BOB

Raadsvergadering 14 maart 2023
Dinsdag 14 maart heeft de gemeenteraad vergaderd. Daar is het volgende besluit genomen:
Het beleidsplan schulddienstverlening gemeente Overbetuwe 2023-2026 en de Verordening beslistermijn 
schulddienstverlening gemeente Overbetuwe 2023 zijn vastgesteld.

Daarnaast heeft de raad twee moties aangenomen over onderwerpen die niet op de agenda staan. Het 
betreft de moties Naderingsroute Schiphol over Overbetuwe en Vluchteling verdient beter.

Komende vergaderingen
Op 4 april zijn er weer voorrondes. Op dinsdag 18 april 2023 vergadert de raad. U bent van harte welkom 
bij de vergaderingen in het gemeentehuis in Elst. U kunt de vergaderingen ook via de livestream meekijken. 
https://channel.royalcast.com/overbetuwe/#!/upcoming 

Alle stukken van de vergaderingen kunt u terugvinden op:  
www.raadoverbetuwe.nl/Agenda_s_en_vergaderstukken  

Uitnodiging onbeperkt leefbaar in Overbetuwe
Onbeperkt Leefbaar is het thema van internationale vrouwendag.
Reden voor de vrouwen van de gemeenteraad en het college om u uit te nodigen
voor een gezellige avond met als thema Leven met een beperking in Overbetuwe
We willen inwoners vragen op een informele wijze hun ervaringen te delen met de
raads- en burgerleden. Waar zijn ze trots op en wat gaat goed, maar ook waar ruimte
voor verbetering is? Zijn er goede ideeën die we kunnen oppakken? Bijvoorbeeld
in de openbare ruimte, bij deelname aan sporten, of bij contact met de gemeente? 

Wanneer?    Aanmelden
Woensdag 12 april om 19:30 uur  Kostenloos aanmelden kan via griffie@overbetuwe.nl

UitnodigingUitnodiging
Onbeperkt leefbaar in OverbetuweOnbeperkt leefbaar in Overbetuwe

Woensdag 12 april 2023
Gemeentehuis Overbetuwe, Dorpsstraat 67 in Elst

S.V.P. aanmelden via: griffie@overbetuwe.nl

Onbeperkt Leefbaar is het thema van internationale vrouwendag.
Reden voor de vrouwen van de gemeenteraad en het college om u uit te nodigen 
voor een gezellige avond met als thema Leven met een beperking in Overbetuwe
We willen inwoners vragen op een informele wijze hun ervaringen te delen met de 
raads- en burgerleden. Waar zijn ze trots op en wat gaat goed, maar ook waar ruim-
te voor verbetering is? Zijn er goede ideeën die we kunnen oppakken? Bijvoorbeeld 
in de openbare ruimte, bij deelname aan sporten, of bij contact met de gemeente?

Voor wie?
Alle inwoners (dames én heren) van Overbetuwe die op een of andere wijze te maken 
hebben met een beperking en de gevolgen daarvan

Programma
19:30 uur Inloop met koffie en thee                          
20.00 uur Inspiratiesessie door Estée Gerritsen                   
20.45 uur Ervaringencarrousel (raadsleden en inwoners gaan in groepjes met  
  elkaar in gesprek over zaken waar men in onze gemeente tegenaan  
  loopt bij het leven met een beperking) 
21.30 uur  Afsluitende borrel
22.00 uur  Einde

Estée Gerritsen, paralympisch dressuurruiter
Met haar eigen bedrijf zet ze zich in om een beperking 
niet als beperking te zien.




